
Concept: Verslag vergadering Stuurgroep sneltesten van 31 maart 2021

Aanwezig: ws, IEE, (WG

validatie), EES (spoor 2), (EZK), VWS),

(RIVM), EXEQ IEKECHN, aceH), IEEE (16.3), EAE(Expertteam

ademtest), INIGIGNGEEEN LOI), BEE. (Dienst Testen),
(GGD-GHOR), IEEE (GGD).

Afwezig: nvt.

1. Openin
- EXE ceert zichzelf en neemt vanaf heden het stokje over van IEEEN

zal de komende tijd nader kennis maken met de leden.

2. Verslag en acties van de vergadering van 24 maart 2021.

- Verslag van de bijeenkomst: Het verslag is vastgesteld.
- Deleden hebben geen opmerkingen op de status van de acties, de acties lopen.

3. Validatie

- Algemene update vanuit de WG validatie doorfiE Er is gekeken naar minder

invasieve afnamen en dat ziet er goed uit. In Bunschoten goed onderzoek uitgevoerd
met afname via gorgelen en mondspoelen. In Rotterdam met een speekseltest in

combinatie met antigeentest, Tussentijdse analyse veelbelovend. Er waren 50

positieven, dat is te weinig om conclusies uit te trekken. Studies staan onder druk door

drukte in de straten (inclusief het testen van kinderen). Dit is een aandachtspunt.
Actie BF informeert de stuurgroep volgende week nader over de covitact, waarvan

de resultaten minder veelbelovend lijken.
- Validatierapport mondspoelen en gorgelen. Besluit: De stuurgroep stelt het

validatierapport vast EEESS leidt het door naar de LCT (acto) FESgeeft aan dat de

resultaten er mooi uit zien. Hoe gaan we dit operationaliseren? Staat ergens

beschreven hoe we omgaan met kinderen? Dit wordt ook in spoor 2a relevant het

rapport gaat naar het OMT, maar werkt goed dus verwacht geen problemen. in

spoor 2 gebruiken we lamp. Hoe gaan we dan met antigeen om bij kinderen
:

er is al een aangepaste procedure, we doen nu de korte stok in de neus : met

nieuwe mogelijkheden kijken naar wat we hebben. Leidraad maken met hoe we

daarmee omgaan [ERE lijkt me typisch iets voor de wg opschaling. Laten we eerst

kijken waar de test goed vooris en die concretiseren kunnen we die volgende
week terug hebben? EET) snelheid is van belang want inkopen kost tijd. Kunnen we

niet alvast een deel inkopen? Bijvoorbeeld 25% van de verwachte testvraag bij

kinderen? Actie: De WG opschaling werkt dit verder uit en heeft hier waarschijnlijk ten

minste 2 weken voor nodig. Actie: In de tussentijd geeft WG opschaling aan DT aan

wat veilig ingekocht kan worden.

- Stand van zaken validatie speeksel i.c.m. antigeen. Dit is al besproken onder

agendapunt 3a.

4. Landelijk expertteam ademtest

- Algemene update vanuit Landelijk expertteam door [EXER Expertteam heeft nieuwe

versie van het kwaliteitshandboek gekregen. Nog paar vragen over rol van

Breathomix. Doorstart is niet afgelopen vrijdag begonnen, maar start vandaag.

Dinsdag verwachten we de resultaten te krijgen. Als het mee zit, dan volgende week

duiding van de resultaten vanuit het Expertteam.i8FLH Aanvullende eisen over

temperatuurschommelingen. Hier is onduidelijkheid over. Breathomix wil

schommelingen in temperatuur reguleren. Afhankelijk van interpretatie hoe werkbaar

dit is. Binnen welke termijn mag welke schommeling plaatsvinden. Als de temperatuur
niet meer dan X graden mag schommelen in 4 uur, dan is dit op bepaalde locaties

moeilijk werkbaartemaken ervaringen in Botlek vrij positief. Afname van

ademtest in kleinere compartimenten/cabines lijkt makkelijker. Als we dit tijdig
concluderen dan kan dit ingeregeld worden op locaties.
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5. Opschaling

dit passen we aan.

Algemene update vanuit WG opschaling doo FRED We zijn met de WG ospchaling

bezig met de uitrol van ademtest. Wat doen we met de WG opschaling, wanneer

schakelen we die in? Met mondspoelen nu goede afspraak. Strip valt buiten de

Werkgroep. Initiatieven in spoor 2 met zelftesten lopen al buiten de WG opschaling.

ActieEEEl ve spreken dit separaat| EZneemt initiatief om ook de andere

voorzitters samen te brengen. Snelheid en pragmatisme in de gaten houden FEES als

het om zelftesten gaat vraag ik me of dat apart in de WG opschaling besproken moet

worden. Is waarschijnlijk niet nodig in de WG opschaling eens, laten we dit

bekrachtigen in overleg met andere voorzitters.

Uitrolplannen ademtest in spoor 2, 2a en 2b/c door Dank aan GGD en

verschillende initiatiefnemers in spoor 2. Apparaten zijn beschikbaar om de uitrol te

kunnen laten plaatsvinden. Winstwaarschuwing op sommige plekken: wanneer je heel

veel implementaties in één week krijgt moeter mogelijk geschoven worden in de

weken. Er is in spoor 2 nog geen weekplanning beschikbaar. Risico op vertraging in

spoor 1 kan zo tot een minimum beperkt worden. Overleg geweest met Breathomix en

sporen en zij denken dat het haalbaar is. Benieuwd naar de heropstart in spoor 1 en

de uitrol in spoor 2. Met alle voorbehouden willen we adviseren om deze

A
plannen

akkoord te geven en de allocatie van de apparaten te gaan doen goed dat

Breathomix het totaal aan plannen nu kent en denkt dit aan te kunnen. Gelijktijdig
trainen over de sporen van key users zorgt voor effici&énte benutting capaciteit
greathomix JRE" de bijlage staat een fout: geen 500 apparaten op 15 locaties.

Br in de bijlage bij spoor 1 staat dat er altijd een PCR test

volgt na de ademtest. Waar heeft dit mee te maken” [EXEZN grootste deel is de PCR

test, dit is dus vaak een vervolgtest, maar adem en antigeen kan ook prima JIEEEIN
PCR betekent soms TMA. JEEZ) robuuste verificatie, moet ook in contractering terecht

komen. Zodat het straks voor alle partijen helder is.B=wat voor effect heeft dit

op de aantallen testen die we nu voor hoger onderwijs inkopen?[ERIE dit is al in de

getallen meegenomen JBEEI} hoe zit het met de financiering. Hier is duidelijkheid voor

nodig. EEhandelingsperspectief voor de burger zelf is van belang. Is nu veel

ingewikkelder geworden. Burger snapt niet meer hoe het zit. licht toe dat we

hiermee bezig zijn. Alle klantreizen worden op een rijtie gezet JET we moeten

duidelijk zijn in de communicatie wat de waarde van een test in het onderwijs, GGD en

de toe angstesten CEL daar moeten inderdaad knopen over doorgehakt worden.

BE communicatielijn, inclusief vaccinatiebewijs samenbrengen in het LCT. Actie:

heldere communicate rondom testen, EEE] werkt hier aan. Actie: inzichtelijk maken

welke test waarvoor geldt en welke waarde testen hebben en dit in de LCT brengen.
Actie: financiering: wat is er al ingekocht, hoe zit het met de exploitatielasten. Daar

overzicht van maken en knelpunten oplossen. Besluit: stuurgroep stemt in met de

uitrolplannen.

6. Rondvraa

de afdeling inkoop van DT heeft een marktconsultatie gedaan, waar ook een

alternatieve ademtestleverancier uit naar voren kwam. Hoe toetsen we of deze

fabrikant voldoet? BEES brengt dit terug in de stuurgroep snelesten als meer bekend is.

sluit de vergadering.
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